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ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS 

Garkalnes pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēdes 

P R O T O K O L S 

2023.gada 16.oktobrī 

Nr.10/2023 

 

Sēdes norises laiks: 19:05-20:30 

Sēdes norises vieta: Attālināti ZOOM platformā 

Sanāksmes vadītājs: Guntars Brauns 

Protokolē: Jekaterina Bērtiņa 

Piedalās Garkalnes pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes biedri:  

Guntars Brauns, Terēza Luksa, Jānis Kolnejs, Kārlis Knēziņš, Jānis Lepsis, Jekaterina Bērtiņa, 

Jānis Zariņš 

Viesi (konsultatīvās padomes locekļu kandidāti): Ārija Stalbova 

Darba kārtība:  

1. Sapulces protokolētāja nozīmēšana/dalībnieku apzināšana; 

2. Jauno padomes locekļu kandidātu Ārijas Stalbovas (Berģi) uzklausīšana, balsošana; 

3. Jaunā padomes sastāva apstiprināšana (saskaņā ar padomes nolikuma 8. punktu);  

4. ATR: 

a. Oficiāla vēstule Ropažu novada domei par “nesakritībām” balsošanas anketā. J. 

Kolnejs sagatavos 17.10.2023., Garkalnes pagasta iedzīvotāju konsultatīvās 

padomes (turpmāk – GPIKP) locekļi apstiprina un nosūta. “Nesakritības” 

aptaujas anketas 4.punktā, un tieši: 

i. Ja var iekļaut jautājumu “neviens ciems” nav pievienojams Ādažiem 

un tas nerada “tehniskas problēmas anketā”, tad attiecīgi jāspēj 

iekļaut punktu “visi ciemi” pievienojami Ādažiem;  

ii. Atbildi “nav viedokļa” nedrīkst skaitīt kopā ar atbildi  => “Neviens” 

ciems nav pievienojams Ādažiem. Tas nav viens un tas pats. Nav 

viedokļa => nozīmē Nav viedokļa kā balsojumā “Atturos”. Tas nav 

“Par” vai “Pret";  

b. Ādažu novada domes sūtītās info publicēšana GPIKP Faceebook lapā; 

c. Tālākie soļi no GPIKP Administratīvi teritoriālās reformas jautājumā (nākamās 

tikšanās ar iedzīvotājiem utt).  

5. Pārējie jautājumi:  

a. Garkalnes Komunālservisa iznīcināšana, ko Ropažu pagaidu pašvaldība veikusi  

Garkalnē, radot atkritumu apsaimniekošanas krīzi – A. Taranda, J. Lepsis; 

b. Langstiņu atpūtas zonas uzturēšana kārtībā - zāles pļaušana, atkritumu 

savākšana un izvešana no atpūtas zonas, bērnu laukumiņu nomaiņa - vecie ir 

lāpīti, krāsoti vairākus gadus atpakaļ, bet tas nemaina faktu, ka koka kājas ir 

sapuvušas, rezultātā laukumiņi ir kļuvuši bīstami. Laipa pie ezera ir ļoti 

sašķobījusies …. V.Leite 

c. Caurteka joprojām nav nostiprināta un malas asfaltam jau sāk drupt, interesants 

jautājums ir par asfalta malu sakārtošanu, vai jābūt ar melnzemi pēc projekta vai 

tā paliek ar rupjam šķembām, kas notiek ar kanalizācijas nopludināšanu ezera, 

mājas pieguļošo teritoriju sakopšana , miskastes u.c. P.Piļeckis 

d. Aktualizējam GPIKP 2022.gada pārskatu, kur ir jautājumi pašvaldībai un 

saņemtās atbildes un kas no solītā ir izdarīts? G.Brauns 

Guntars Brauns: Sapulce tiek atklāta plkst. 19:05. Par sapulces protokolētāju tiek nozīmēta 

Jekaterina Bērtiņa. 
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Nākamais jautājums: “Jauno padomes locekļu kandidāta uzklausīšana, balsošana”, vārds tiek 

dots Ārijai Stalbovai. 

Ārija Stalbova: Esmu no Berģiem. Berģos dzīvoju jau 17 gadus. Man nav vienaldzīgi tas, kas 

notiek ar Garkalnes pagastu, jo īpaši pēdējos gados, kad mūs pievienoja Ropažiem. Pēc tikšanās 

ar GPIKP un informācijas saņemšanas, ka varu būt arī aktīvs GPIKP loceklis, nolēmu iestāties 

GPIKP. 

Guntars Brauns: sākam balsojumu. 

Balsojums par Ārijas Stalbovas uzņemšanu GPIKP: Par 7, Atturas 0, Pret 0 

Guntars Brauns: Apsveicu Āriju ar uzņemšanu GPIKP biedru rindās. 

Guntars Brauns: nākamais jautājums darba kārtībā ir oficiālās vēstules sagatavošanu par 

problemātiku Administratīvi teritoriālās reformas (turpmāk tekstā – ATR) aptaujas anketā, un 

tieši, aptaujas anketas 4.punktu. Vārds Jānim Kolnejam. 

Jānis Kolnejs informē GPIKP biedrus par aptaujas anketas 4.punkta problemātiku. 

Notiek diskusija par aptaujas anketas 4.punkta problemātiku un iespējamiem 

risinājumiem. 

Tiek izvirzīts priekšlikums par vēstules sagatavošanu un nosūtīšanu Ropažu novada domei par 

ATR 4.punkta problemātiku un vēstules sagatavošanas uzticēšanu Jānim Kolnejam. 

Balsojums par vēstules sagatavošanu un nosūtīšanu Ropažu novada domei par ATR 

4.punkta problemātiku un vēstules sagatavošanas uzticēšanu Jānim Kolnejam: Par 8, 

Atturas 0, Pret 0 

Guntars Brauns: Nākamais jautājums ir par Ādažu novada domes atsūtītās informācijas 

(atbildes uz iesūtītiem jautājumiem) publicēšanu GPIKP Facebook sociālajā vietnē. 

Notiek priekšlikumu uzklausīšana par nepieciešamību publicēt godīgu salīdzināmu 

informāciju (starp Ropažu novadu un Ādažu novadu) iedzīvotāju informēšanas nolūkos. 

Balsojums par informācijas publicēšanu (salīdzinājums starp Ropažu novadu un Ādažu 

novadu) publicēšanu GPIKP Facebook sociālajā vietnē.: Par 8, Atturas 0, Pret 0 

Guntars Brauns: 2023.gada 30.oktobrī ir pašvaldības tikšanās ar iedzīvotājiem. Man šķiet, ka 

no visa tā, ko GPIKP ir prasījusi, nekas nav izpildīts. Kas notiek ar Garkalnes komunālservisu? 

Jānis Lepsis informē par saņemto informāciju, kas pirmsšķietami varētu liecināt par to, ka 

notiek Garkalnes Komunālservisa iznīcināšana, salīdzinot kā strādājis Garkalnes 

komunālserviss iepriekš un kā nekas netiek darīts pašlaik, kas nākotnē varētu pāraugt par 

atkritumu apsaimniekošanas krīzi, ja ziemas apstākļos netiks tīrīti ceļi no sniega (atkritumu 

savākšanas mašīnām varētu būt ierobežotas iespējas nokļūt pie mājām netīrīto ceļu dēļ). 

Terēza Luksa informē par Garkalnes Ūdens iespējamo nākotnes maksātnespēju. 

Notiek diskusija. 

Tiek izvirzīts priekšlikums visus jautājumus, uz kuriem nav saņemtas atbildes, uzdot 

2023.gada 30.oktobra tikšanās laikā ar pašvaldību – Par 8, Atturas 0, Pret 0 

Plkst. 20:33 Guntars Brauns sēdi slēdz.  
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Garkalnes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās 

padomes priekšsēdētājs      Guntars Brauns 

 

Protokolu sagatavoja        Jekaterina Bērtiņa 


